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خبرنگاران ژاپنی: 

 ایران را می بریم! 

»دنیای هوادار« از علل موفقیت فوتبال قطر 
گزارش می دهد ؛

لاماسیای بارسلونا
 در قطر !

نگاهی به جدال های ایران - ژاپن؛

یک گام تا 
صعود تاریخی به فینال

با گزارش های خبری و تصویری 
خبرنگار اعزامی روزنامه »دنیای هوادار«

شهبازی: 
مسافربری شدن فرودگاه 
پیام، مطالبه مردم است

پول های مشکوک سینما؛ 
از امامی و زنجانی تا 

سلطان بیت کوین

کولیوند:  
فرودگاه پیام از لحاظ 

فنی، کمبود ندارد

ویژه جام
ملت های آسیا - امارات - 2019

گونسالس به استقلال  پیوست
بن عطیه به الدحیل پیوست

امارات  -  قطر رایگان شد

علیرضا   بیرانوند:

  ایران از رفتن کی روش
 ضرر می کند

ابراهیم  صادقی :

ادامه همکاری با کی روش
 به صلاح فوتبال ایران است

کریم  انصاری فرد:

مقابل ژاپن 100 برابر 
بازی های قبل می شویم
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خبر

معاون دادستان کل کشور:
رفع فیلتر تلگرام منتفی است!

جاویدنیا در واکنش به اظهارنظر یک نماینده مبنی بر اینکه 
»صحبت هایی از رفع فیلتر تلگرام اس، گفت:» تلگرام با 
دستور قضائی فیلتر شده و هیچ مرجعی هم جز دستگاه 
قضائی حق اظهار نظر در خصوص رفع فیلتر آن را ندارد. 
تاکنون مطلبی در دبیرخانه کارگروه نسبت به رفع فیلتر 
منتفی  تلگرام  فیلتر  رفع  اساساً  و  نشده  مطرح  تلگرام 
است . هر گونه فعالیت دستگاه های دولتی در تلگرام و و 
پوسته های فارسی آن اعم از هاتگرام وطلاگرام غیرقانونی 

است.«

کولیوند: 
فرودگاه پیام از لحاظ فنی، کمبود ندارد

نماینده مردم کرج، آسارا و طالقان در مجلس شورای 
اسلامی گفت: سانحه سقوط هواپیمای باری بوئینگ 
داشته  پیام  فرودگاه  پروازهای  در  خللی  نباید   707

باشد .
فرودگاه  از  بازدید  حاشیه  در  کولیوند  جواد  محمد 
فنی،  لحاظ  از  مجموعه  این  گفت:  پیام،  بین المللی 
مسافربری  استاندارد  پروازهای  انجام  برای  مشکلی 
را  هوایی  ترانزیت  توانایی  گذشته  همچون  و  نداشته 

دارد.
وی افزود: سانحه سقوط هواپیمای باری بوئینگ 707 
نباید خللی در پروازهای این فرودگاه داشته باشد لذا در 
این ارتباط نمایندگان مجلس شورای اسلامی پیگیری 
های لازم در خصوص تقویت زیرساخت های فرودگاه 

پیام را دنبال می کنند. 
پیام،  بین المللی  فرودگاه  اهمیت  به  توجه  با  کولیوند 
گفت: این فرودگاه در کنار فرودگاه های امام خمینی و 
مهرآباد در جابجایی مسافران، نقش موثری دارد و در 

مقایسه با هر دو فرودگاه، کمبود فنی ندارد. 
به  اسلامی  شورای  مجلس  در  کرج  مردم  نماینده 
ظرفیت پروازهای آموزشی و فوریت های پزشکی اشاره 
کرد و گفت که می توان از این پتانسیل به خوبی بهره 

برد.

اقدام به خودکشی ۲ مرد جوان در 
ایستگاه مترو سعدی

دو مرد 27 و 30 ساله دقایقی قبل با ورود عامدانه به حریم 
ریلی در ایستگاه مترو سعدی اقدام به خودکشی کردند.

به سرعت پس از این حادثه ماموران انتظامی و امدادی در 
محل حاضر شده و این دو نفر را درحالیکه زنده بودند، از 

محل حادثه خارج کرده و به بیمارستان منتقل کردند

خبر

کشور،  هواپیمایی  سازمان  رییس 
ناوبری  و  ها  فرودگاه  رییس 
هواپیمایی ایران و رییس کمیسیون 
با  اسلامی  شورای  مجلس  عمران 
فرودگاه  از  البرز  استاندار  همراهی 

پیام بازدید کرد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل 
البرز،  استانداری  اطلاع  پایگاه  از 
دکتر شهبازی صبح شنبه با حضور 
از  کشوری  مسئولان  از  جمعی 
بازدید  پیام  فرودگاهی  مجموعه 

بعمل آورد.
فرودگاه  و  اقتصادی  ویژه  منطقه 
و  مجموعه  پیام  بین المللی 
شهر  غربی  جنوب  در  فرودگاهی 
کرج، ایران و در منطقه مهرشهر با 
فاصله 3۵ کیلومتری از شهر تهران 
از  است.   ICT وزارت  به  متعلق  و 
بر  این فرودگاه علاوه  شهریور ۹7 
هم  مسافربری  قابلیت  بودن  باری 
خود  پروازهای  و  گرفت  خود  به 
مشهد  به  هفته  در  پرواز   2 با  را 
و  کرده است  آغاز  کیش  و  مقدس 
به زودی به مقاصد جدیدی مانند 
خواهد  پرواز  و...  شیراز،اهواز،تبریز 

داشت.
دکتر شهبازی در بازدید از مجموعه 
رییس  حضور  با  پیام  فرودگاهی 
شورای  مجلس  عمران  کمیسیون 
اسلامی، رییس فرودگاه ها و ناوبری 
سازمان  رییس  و  ایران  هواپیمایی 
هواپیمایی کشور صورت گرفت، با 
هواپیمای  سقوط  سانحه  به  اشاره 
روز  در  افزود:   707 بوئینگ  باری 
مدیریت  ستاد  درنگ  بی  حادثه 

بحران استان تشکیل شد.
وی ادامه داد: با توجه به هماهنگی 
های صورت گرفته؛ گروه های امداد 
محل  در  وقت  اسرع  در  نجات  و 

حادثه حضور یافتند.
دکتر شهبازی با اشاره به ظرفیت 

و  پیام، گفت: دولت  فرودگاه  های 
نظام در این مجموعه بسیار هزینه 
شدن  مسافربری  چراکه  اند  کرده 
این فرودگاه از مطالبات مردم البرز 

محسوب می شود.
های  زیرساخت  اکنون  افزود:  وی 
لازم برای بخش مسافری پیام طبق 

استانداردها مهیا است.
این  کرد:  اضافه  البرز  استاندار 
فرودگاه با توجه به حجم گسترده 
مسافران از تهران و قزوین، می تواند 

بنوعی پدافند غیر عامل باشد.
وی گفت: انتظار می رود با توجه به 
امکاناتی که در این مجموعه فراهم 
اسرع  در  مردم،  مطالبات  و  شده 
ارائه خدمات لازم،  وقت نسبت به 

اقدام شود.
دکتر شهبازی خاطرنشان کرد: در 
های  دستگاه  نیز  حادثه  خصوص 
آن  علل  بررسی  حال  در  ذیربط 
هستند و در پروسه زمانی مشخص، 

نتایج تحقیقات اعلام خواهد شد.
وی گفت: ارائه خدمات مطلوب در 
با  پیام  شدن  مسافربری  راستای 
توجه به انتظارات مردم، از اهم امور 

این مجموعه است.
علی عابدزاده پیش از ظهر امروز در 
حاشیه بازدید از فرودگاه پیام که با 
سقوط  حادثه  علت  بررسی  هدف 
فرودگاه  در  بوئینگ 707  هواپیما 
فتح انجام شد، اظهار داشت: حمل 
و نقل هوایی موتور توسعه هوایی 

کشور به شمار می آید.
وی مساحت فرودگاه پیام را بیش 
و  برشمرد  هکتار  هزار  چهار  از 
افزود: طول باند این مجموعه چهار 
کیلومتر است و به عبارتی بزرگترین 
هواپیما دنیا می تواند در این فرودگاه 

فرود بیاید.
رئیس سازمان هواپیمایی کشور در 
عالی  را  فرودگاه  این  ادامه شرایط 

این  در  ما  امکانات  افزود:  و  خواند 
است  بین المللی  حد  در  مجموعه 
همچنین پروازهای باری بین المللی 
نیز اینجا فرود آمده است که بیانگر 
عدم وجود هرگونه مشکل و معضل 

در این فرودگاه است.
نیم  و  سه  اینکه  بیان  با  عابدزاده 
میلیون نفر از مردم می توانند از این 
فرودگاه استفاده کنند، تصریح کرد: 
ارزیابی های لازم در این رابطه انجام 
شده است و به این نتیجه رسیده ایم 
که می توانیم آن را مسافربری کنیم.
وی یادآور شد: فرودگاه مسافربری 
پیام گسترش و توسعه خواهد یافت 
چرا که امکانات خوبی برای پذیرش 

پرواز در این مجموعه وجود دارد.
به گفته رئیس سازمان هواپیمایی 
پرواز  انجام  و  ایمنی  حفظ  کشور 
سال  که طی چند  ماست  رسالت 
رابطه  این  در  معضلی  هیچ  اخیر 
با تأکید  وجود نداشته است.  وی 
اتفاقات  و  حادثه  وقوع  اینکه  بر 
اخیر در ذات کاری ما وجود دارد، 
خاطرنشان کرد: مسؤولیت پرواز به 
عهده ارتش بوده است که بررسی 
این موضوع نیز در دستورکار قرار 

دارد.
فرودگاه  کرد:  خاطرنشان  عابدزاده 
مهرآباد  فرودگاه  به  کمکی  پیام 
سرمایه گذاری  از  باید  بود؛  خواهد 
خود درست استفاده کنیم تا شعار 

اقتصاد مقاومتی نیز محقق شود.
پیام پشتیبان فرودگاه مهرآباد است

 رییس کمیسیون عمران مجلس 
طرف  از  گفت:  اسلامی  شورای 
را  شرایط  داریم  مأموریت  مجلس 
فرودگاه  از  بازدید  و  کنیم  بررسی 

فتح و پیام انجام شد.
بیان  با  رضایی کوچی  محمدرضا   
در  سنگینی  سرمایه گذاری  اینکه 
و  است  شده  انجام  پیام  فرودگاه 

برای  لازم  زیرساخت های  همه 
کیفیت  گفت:  است،  آماده  پرواز 
نیازهای  همه  و  شده  بررسی  کار 
فرودگاه بین المللی انجام شده است. 
مجلس  عمران  کمیسیون  رئیس 
شورای اسلامی گفت: این مجموعه 
غیر  پدافند  عنوان  تحت  می تواند 
عامل و تحقق شعار اقتصادمقاومتی 
انجام وظیفه کند و به بهبود شرایط 

کشور کمک داشته باشد.
همه  است  معتقد  رضایی کوچی 
امتیازهای داده شد به فرودگاه پیام 
به صورت جدی می باشد و تقویت و 
حمایت از این مجموعه باید تقویت 
بدون  پیام  فرودگاه  نباید  و  شود 

استفاده بماند.
کمیسیون  در  داد:  ادامه  وی 
اسلامی  شورای  مجلس  عمران 
سعی داریم شرایط فرودگاه پیام را 
بررسی کنیم؛ فرودگاه پیام می تواند 

پشتیبان فرودگاه مهرآباد باشد.
رئیس کمیسیون عمرانی مجلس با 
اینکه اجازه مسافربری شدن  بیان 
پروازهای  تا  داده ایم  را  باند   این 
اضافه  کنیم،  بیشتر  را  مجموعه 
کرد: علت حادثه سقوط هواپیمای 
707 بوئینگ در حال بررسی است 
اما تا تمام شدن تحقیقات نمی توان 
کامل  باید  اطلاعات  گفت؛  چیزی 
شود، معتقدیم فرودگاه پیام نباید 

تحت تاثیر آن سانحه قرار گیرد.
وی با تأکید بر اینکه سرمایه گذاری 
و هزینه ها باید درست مورد استفاده 
قرار گیرد، گفت: برای قضاوت علت 
حادثه سقوط اخیر شرایط زود است 
ولی می توان گفت خلبان به دلیلی 
اشتباه گرفته  را  پیام  باند فرودگاه 

است.
به گفته وی پس از بررسی اقدامات 
اعلام  رابطه  این  در  قطعی  نظر 

می شود.   

در بازدید استاندار البرز از فرودگاه پیام؛

شهبازی: مسافربری شدن فرودگاه پیام،
 مطالبه مردم است
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امارات  -  قطر رایگان شد
شیخ نهیان بن زاید یکی از شاهزاده های امارات اعلام کرد که تمام بلیت های 

دیدار تیم ملی این کشور با قطر در نیمه نهایی را خریداری کرده و به صورت رایگان 
در اختیار هواداران قرار می دهد. امارات استرالیا را کنار زد تا یک طرف نیمه نهایی 

را برگزار کنند. 

کاسرس جانشین بن عطیه
مارتین کاسرس در انتقالی 600 هزار یورویی از لاتزیو به یوونتوس می پیوندد و 

قراردادی تا پایان فصل که قابل تمدید خواهد بود، با یوونتوس به امضا می رساند. در 
همین راستا، کاسرس در جی مدیکال، مرکز پزشکی یوونتوس حضور یافت تا در 

آزمایش پزشکی این تیم شرکت کند.

درخواست مسی از تیم جستجوی سالا
مسی از تیم امداد و پلیس خواست عملیات جستجوی امیلی سالا را متوقف 

نکنند. مسی با انتشار پیامی در استوری اینستاگرام خود نوشت: » تا زمانیکه که 
شانس و احتمالی وجود دارد، امید جریان خواهد داشت. همه ما از شما می خواهیم 

لطفا #NoDejenDeBuscar )جستجو را متوقف نکنید.(«

بن عطیه به الدحیل پیوست
مهدی بن عطیه، مدافع 31 ساله مراکشی در این فصل تنها در شش بازی 

برای یوونتوس به میدان رفت و این موضوع سبب نارضایتی اش شد. بن عطیه 
درخواست خروج داد و یوونتوس موافقت نکرد اما اصرار او برای انتقال به الدحیل 

قطر، باعث شد یوونتوس برای فروشش چراغ سبز نشان دهد.

ژاردیم دوباره در موناکو
لئوناردو ژاردیم که سه ماه پیش به دلیل کسب نتایج ضعیف از سمت سرمربیگری 

موناکو برکنار شده بود، پس از وقفه ای کوتاه دوباره در راس کادر فنی موناکو قرار می 
گیرد. نتایج با تیری آنری مطابق انتظار پیش نرفت و پس از برکناری او، موناکو دوباره 

به ژاردیم اعتماد کرده است. 

کوتاه از ورزش
ایران و جهان بعضی ها داغشو دوست دارن 

نفت آبادان به دنبال هافبک قرقیزستان
سرجیو برای تقویت خط هافبک تیمش، روی جذب عزیز سیدیکوف، هافبک شماره 

هشت تیم ملی قرقیزستان نظر دارد. مسئولان صنعت نفت هم درصدد مذاکره با این 
بازیکن هستند، این در حالی است که سرجیو برای تقویت خط حمله به دنبال اضافه 

کردن یک وینگر به تیمش است.

گونسالس به استقلال پیوست
اسماعیل گونسالوس قرارداد رسمی خود با باشگاه استقلال را به مدت یک 

فصل و نیم امضا کرد. با تایید نهایی تست پزشکی قرارداد این بازیکن امضا شد و 
دلیل تاخیر در امضای قرارداد نیز همزمان شدن با روز جمعه و تعطیلی این روز 

بود. اسماعیل پس از امضای قرارداد به ترکیه رفته است.

بودیمیر به ایفمارک رفت
ماریو بودیمیر مهاجم کروات تیم فوتبال پرسپولیس در تمرین امروز این تیم حاضر 

نشد و به جای آن به مرکز پزشکی ایفمارک رفت. بودیمیر تست های پزشکی را انجام 
خواهد داد. در صورت تائید تست های پزشکی، قرارداد رسمی ماریو بودیمیر با تیم 

فوتبال پرسپولیس به امضا خواهد رسید.

بازگشت نورافکن به استقلال
امید نورافکن نتوانست در نیم فصل اول جایی در ترکیب شارلوا پیدا کند. بنابراین 

باشگاه اجازه خواهد داد او جدا شود و وی تا پایان فصل به تیم سابق خود یعنی 
استقلال بازخواهد گشت. این انتقال هم مورد تایید بازیکن و هم باشگاه شارلوا است. 

بنابراین تنها ایرانی شارلوا، علی قلی زاده خواهد بود.

مصدومیت دوماهه همتی
آدام همتی بازیکن تیم فوتبال پرسپولیس روز گذشته زانوی مصدوم خود را به تیغ 

جراحان سپرد و عصر روز گذشته هم از بیمارستان مرخص شد.به نظر می رسد همتی 
نهایتا تا دو ماه دیگر آماده بازی خواهد شد و برانکو می تواند از این بازیکن در تمرینات 

و بازی های پرسپولیس استفاده کند.

پیش از شروع جام ملت های آسیا 201۹ 
در امارات و با توجه به حواشی بوجود آمده 
و خلا  آغازین  روزهای  در  ها  قطری  برای 
حضور تماشاگرانشان در این تورنمنت، کمتر 
کسی فکرش را می کرد که بتوان قطر را در 
جمع چهار تیم پایانی جام ملت های آسیا 
دید. اتفاقی که در تاریخ فوتبال این کشور 
بی سابقه است و آن ها برای اولین بار موفق 
شدند که خودشان را نیمه نهایی مهمترین 
تورنمنت فوتبالی آسیا برسانند. اگر بگوییم که 
این مساله چیزی بیشتر از یک »اتفاق« نبوده 
است، در حق این کشور ظلم کرده ایم چرا 
که تا همینجای جام نیز، اصلا با قرعه های 
ساده ای رو به رو نبودند و غول های آسیا 
را یکی پس از دیگری کنار زده اند. قطری 
ها در همان دور گروهی با قهرمان سه دوره 
رقابت ها همگروه شدند و توانستند با شکست 
عربستان مدعی، به عنوان صدرنشین راهی 
دور دوم شوند. اما این صدرنشینی ذره ای 

باعث داشتن قرعه خوب برای آن ها نشد 
و در مراحل حذفی به عراق)قهرمان سال 
2007( و کره جنوبی )از مدعیان اصلی این 
دوره( برخورد کردند و با شایستگی تمام هر 

دو دیدار با پیروزی پشت سر گذاشتند.
شکست دادن عربستان، عراق و کره جنوبی 
در سه بازی پیاپی به هیچ وجه نمی تواند 
اتفاقی باشد. قطر با برنامه ریزی بلند مدت 
و حساب شده از همان ابتدا آمده بود که 
تاریخ سازی کند. شک نکنید که این روند 
ادامه دار خواهد بود و رویاپردازی های این 
کشور در جهان فوتبال تا جام جهانی 2022 
که خودشان میزبان هستند کشیده خواهد 
شد. رو این حساب، بد نیست نگاهی بیندازیم 
به دلایل موفقیت تیم ملی قطر در تورنمت 
فعلی و ببینیم که این دستاورد بزرگ حاصل 

چه برنامه ریزی هایی بوده است ؛

اول ؛ آکادمی و کمپ اسپایر
میزبانی  آوردن  دست  به  از  پس  قطری ها 
برنامه ریزی گسترده ای  جام جهانی 2022، 
برای درخشش در این جام تدارک دیدند. 
از جمله این اقدامات می توان به احداث یک 
کمپ ویژه به نام »اسپایر« که استعدادهای 
فوتبالی را از کودکی پرورش می دهد، اشاره 
کرد.  در ترکیب 23 بازیکن معرفی شده 

قطر جهت حضور در جام ملت های آسیا، 
1۹ بازیکن محصول مجموعه اسپایر دوحه 
هستند و تنها 4 بازیکن از جمله اکرم عفیف 
بدون سابقه حضور در اسپایر عضو تیم ملی 
قطر شده اند. مجموعه اسپایر استعدادیابی 
و آموزش آکادمیک ورزشکاران را از سن ۵ 
سالگی آغاز می کند و در مرحله نهایی نفرات 
صورت 24  به  سالگی  سن ۹  از  برگزیده 
ساعته فعالیت ورزشی همچنین تحصیل و 
سایر فعالیت های خود را در همین آکادمی 
دنبال می کنند. حالا همین نفرات تیم ملی 
قطر را به جمع 4  تیم برتر جام ملت های 
آسیا رسانده اند.  بخش قابل توجهی از همین 
نفرات، هسته اصلی 2 باشگاه السد و الدحیل 
را ایجاد کرده  که در سال های گذشته همواره 
از قدرت های برتر فوتبال آسیا در رقابت های 

لیگ قهرمانان آسیا بوده اند.

آوردن رهبر از لاماسیا
آدم  ها  اسپانیایی  میان  سانچز«  »فلیکس 
ناشناخته ای نیست. او تا سال 2007، مربی 
آکادمی های فوتبال پایه در بارسلونا موسوم 
به »لاماسیا« بوده است قطعا بخش بزرگی از 
نسل فعلی بارسلونا زیر نظر او و دیگر مربیان 
این آکادمی پرورش یافته اند. سانچز از وقتی 
از بارسلونا جدا شد، مستقیم به قطر آمد و 

سرمربی تیم های پایه این کشور بود و پله پله 
با تیم های پایه بالا آمد. همکاری او با قطر، 
منجر به شکل گیری آکادمی بی نظیر اسپایر 
شد و تا اینکه در سال 2017، همان نسلی که 
خودش ساخته بود را در تیم ملی بزرگسالان 
تحویل گرفت و سرمربی تیم اصلی فوتبال 

قطر شد.

تیم کاملا جوان 
در تیم فعلی قطر ۵ بازیکن متولد سال های 
۹6 و ۹7 دیده می شوند و میانگین سنی 
تیم، 2۵ سال و ۵ماه است. بازیکنان کمی 
مسن تر تیم با وجود سن نه چندان زیاد در 
طول سال های اخیر بازی های زیادی انجام 
به  الهیدوس  به طور مثال، حسن  داده اند. 
عنوان باتجربه ترین بازیکن تیم با 28 سال، 
110بازی ملی در کارنامه دارد. علاوه بر این 
در بعد فنی هم قطری ها بازیکنانی کاملا 
سازگار با تاکتیک ها دارند و در ۵ بازی اخیر 
در هر 2 سیستم 3-3-4 و 3-4-3 به خوبی 

جواب داده اند. 

انتخاب های هوشمندانه 
 در بحث ترکیب  بازیکنان، با وجود اینکه 
الدحیل قدرت اول لیگ این کشورنام دارد 
السد  بازیکنان  از  تیم  استخوان بندی  اما 
تشکیل شده. هدف از جذب ژاوی و گابی، 
نه صرفا کشاندن مردم به استادیوم، بلکه 
آموزش سبک بارسلونا و  شیوه لالیگایی 
این  است.  ستارگان  لیگ  بازیکنان  به 
تدابیر در سبک بازی  قطری ها مشهود به 
نظر می رسد؛ جایی که تحت تاثیر سبک 
وارداتی لالیگا، بازی پراز پاس وبا محوریت 
مالکیت توپ ارائه می کنند و رقیب بر اثر 
بازی پرفشار عنابی ها، توانایی فکر کردن را 
از دست می دهد.  در همین راستا، فلیکس 
سانچس، سرمربی اسپانیایی تیم 10 سال 
سابقه کار در لاماسیای بارسلونا را دارد و 
7 سال در کمپ اسپایر بوده. او از آنجایی 
که در تیم های زیر 1۹، 20 و 23سال قطر 
مربیگری کرده، هماهنگی ذهنی خاصی با 
بازیکنان فعلی قطر دارد چون سال ها در رده 

پایه، مربی این بازیکنان نام داشت.  

»دنیای هوادار« از علل موفقیت فوتبال قطر گزارش می دهد ؛

لاماسیای بارسلونا در قطر !

محمدحسین سیفی
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ورزشی

و سرانجام »ابراهیمی«، همان که 
منتظرش بودیم

آرمن ساروخانیان - وقتی پیش از شروع جام ملت های 
آسیا مصدومیت سعید عزت اللهی تایید شد، این نگرانی 
بوجود آمد که کارلوس کی روش از چه بازیکنی در پست 
هافبک دفاعی استفاده می کند؟ مربی پرتغالی برای این 
پست چند گزینه داشت، ولی در نهایت امید ابراهیمی را 
انتخاب کرد؛ همان بازیکنی که در بازی مقابل مراکش در 
جام جهانی جای خالی عزت اللهی محروم را به خوبی پر 

کرده بود.

پشت خط آندو و نکونام
ملی  تیم  اصلی  ترکیب  به  رسیدن  برای  ابراهیمی 
طبیعی  و  داشت  آندو  و  نکونام  مثل  سختی  رقیبان 
را  باتجربه ترش  و  لژیونر  هافبک های  کی روش  که  بود 
ترجیح دهد. قلعه نویی، کسی که اولین بار از ابراهیمی 
در سپاهان استفاده کرده و بعدها او را به استقلال برد، 
عقیده داشت که سرمربی تیم ملی باید این بازیکن را به 
برزیل می برد، ولی نمایش خوب نکونام و آندو در این 
مسابقات بخصوص بازی مقابل آرژانتین نشان داد که 

انتخاب کی روش دقیق بوده.
تردیدهایی  هم  سال ها  آن  در  ابراهیمی  بازی  سبک 
او در پست شماره شش بوجود آورده  از  برای استفاده 
بود. او میل زیادی به شرکت در حملات داشت و شعاع 
باکس  تو  باکس  هافبک  یک  به  بیشتر   حرکتی اش 
ترجیح  استقلال  مربیان  خاطر  همین  به  می مانست. 
می دادند از ابراهیمی در کنار یک هافبک دفاعی دیگر 
استفاده کنند تا او بتواند در حملات شرکت کند و فضای 
جلوی دفاع خالی نماند. آزمون و خطاها در ترکیب هم 
نشان می داد بهترین کارآیی امید در سیستم 4-2-3-1 
است و استفاده از او به عنوان تنها هافبک دفاعی، تیم را 

آسیب پذیر می کند.

شعاع حرکتی و شرح وظایف جدید
ابراهیمی در سیستم 3-3-4 کی روش هم بیشتر به عنوان 
یکی از دو بازوی هافبک به زمین رفته. حتی با رفتن نکونام 
و آندو کی روش ترجیح داد از عزت اللهی به عنوان هافبک 
دفاعی استفاده کند و امید همچنان هافبک بازوی تیم ملی 
بود. با این ترکیب کی روش هم می توانست یک هافبک 
قابلیت های هجومی  از  باشد و هم  دفاعی سرزن داشته 

ابراهیمی استفاده کند.
با محرومیت عزت اللهی از بازی با مراکش جرقه استفاده از 
ابراهیمی در پست شماره شش شکل گرفت. کی روش در 
بازی های تدارکاتی قبل از جام جهانی گزینه های مختلفی 
را محک زد، از روزبه چشمی تا مسعود شجاعی، ولی در 

نهایت به امید ابراهیمی رسید.
نمایش خوب او در اولین بازی تیم ملی در روسیه نشان داد 
که انتخاب کی روش درست بوده. مربی پرتغالی هافبکش 
را متقاعد کرد که با شعاع حرکتی و شرح وظایف جدیدی 
بازی کند و یک هافبک دفاعی کامل باشد. کی روش وقتی 
برای جام ملت ها هم عزت اللهی را از دست داد، قبل از 
همه سراغ ابراهیمی رفت. بازیکنی که مقابل خط میانی 
تکنیکی مراکش به خوبی توانسته بود ماموریتش را کامل 
کند، طبیعی بود که مقابل حریفان آسیایی هم مشکلی 

نخواهد داشت.
در  ولی  ندارد،  را  عزت اللهی  قد  امتیاز  هرچند  او 
جنگندگی، پر کردن فضاهای خالی و تقسیم توپ عالی 
بوده و خیال کی روش را بابت کنترل مرکز زمین در 
اوج  در  ساله   31 ابراهیمی  کرده.  راحت  ملت ها  جام 
پختگی سرانجام در پستی بازی می کند که از روز اول 
انتظار می رفت به آن برسد. هرچند او برای طی کردن 
تیم  تا پست شماره شش  میانی سپاهان  فاصله خط 
ملی زمان زیادی صرف کرد، ولی این انتظار ارزشش را 
داشت و حالا یکی از بازیکنان کلیدی تیمی است که 
پیش بینی می شود قهرمانی آسیا را پس از 42 سال به 

ایران برگرداند.

دریچه

ملی  تیم  وزن  سنگین  تکواندوکار 
را  فکرم  تمام  بانوان گفت:  تکواندوی 
روی مسابقات قهرمانی جهان منچستر 

متمرکز کرده ام.
اکرم  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
رقابت های  داشت:  اظهار  خدابنده 
انتخابی خوبی را پشت سر گذاشتم. 
خوشبختانه توانستم از سد حریفانم 

بگذرم و مجوز حضور در اردوی تیم 
ملی را به دست بیاورم.

با  انتخابی  رقابت های  در  افزود:  وی 
احتیاط مسابقه دادم چرا که تنها برد 
برایم مهم بود. شاید قبلا ریسکی مبارزه 
می کردم  چرا که دوست داشتم با امتیاز 
بالا برنده مسابقه باشم. اما حالا برایم 
صرفا پیروزی مهم است با همین هدف 

مبارزات انتخابی را پشت سر گذاشتم.
کاپیتان تیم ملی تکواندوی بانوان ادامه 
داد: در کنار تمرینات سختی که پشت 
سر می گذارم روی ذهن و روانم نیز کار 
می کنم. در میدان مبارزه باید به لحاظ 
روحی خیلی آماده بود تا نتیجه گرفت. 
فکر می کنم به نسبت گذشته به لحاظ 
ذهنی آماده تر شده ام و بهتر می توانم در 

زمین مبارزه مدیریت داشته باشم.
خدابنده یادآورشد: تمام فکرم متمرکز 
مسابقات قهرمانی جهان است. همه 
گذاشته ام.  تکواندو  برای  را  زندگی ام 
درسم، کارم و زندگی ام تکواندو شده 
است. مثل یک سرباز در خدمت تیم 
ملی هستم وبا عشق تمریناتم را پشت 

سر می گذارم.
وی تصریح کرد: در این میان مسابقات 

رقبایم را نیز رصد کرده ام. یک دفتر 
یاداداشت دارم که در آن نتایج رقبایم 
را  داشته اند  حضور  که  مسابقاتی  و 
قوت  و  نقاط ضعف  تمامی  نوشته ام. 
کرده ام.  ثبت  دفتر  دراین  را  رقبایم 
مبارزات آنها را دنبال می کنم و پیگیر 
قدرتمند  بسیار  که  رقبایی  هستم. 
هستند و میدان های بزرگی را پشت سر 
گذاشته اند به طورحتم کار بسیار سختی 
در قهرمانی جهان خواهم داشت اما من 

واهمه ای از رویارویی با حریفانم ندارم.
تکواندوکار سنگین وزن تیم ملی بانوان 
گفت: ابتدا باید خودم را برای رقابت های 
آماده  فدراسیون جهانی  ریاست  جام 
کنم. امیدوارم با موفقیت در رقابت های 
کیش، شروع خوبی را برای مسابقات 

سال 201۹ داشته باشم.

اکرم خدابنده :

همه زندگی ام را برای تکواندو گذاشته ام

بازی های  در  ایران  پرمدال  شناگر 
پاراآسیایی جاکارتا گفت: ماموریت 
پارالمپیک  بازی های  من  بعدی 
2020 توکیو و قرار گرفتن بر روی 

سکوست.
به گزارش »دنیای هوادار«، شاهین 
ایزدیار با بیان این که مدت 2 ماه 
فشرده  و  منظم  تمرینات  است 
خود را در مشهد آغاز کردم، اظهار 
بازی های  از  بازگشت  از  بعد  کرد: 
پاراآسیایی جاکارتا مدت یکماه به 
ماه   2 الان  و  پرداختم  استراحت 
است که تمرینات منظم و فشرده 
خود را با یک گروه متخصص شامل 
پزشک تغذیه، مکمل، روانشناس و 

بدنساز به صورت انفرادی و زیر نظر 
مهدی ضیایی در مشهد آغاز کردم 
و هدفم بر این است تا بتوانیم در 
فرصت یکسال و نیم که تا بازیهای 
پارالمپیک 2020 توکیو باقی مانده 
است خود را برای کسب مدال برنز 

پارالمپیک آماده کنم.
وی درباره ی برنامه های خود گفت: 
بعد از شرکت در مسابقات انتخابی 
تیم ملی که 12 و 13 اردیبهشت 
برگزار   IPC نظر  زیر  تهران  در 
می شود، تیرماه برای شرکت در یک 
آلمان  راهی  المللی  بین  تورنمنت 
گذاری  هدف  البته  شد.  خواهم 
مالزی  اصلی من مسابقات جهانی 

کسب  برای  مردادماه  که  است 
توکیو   2020 پارالمپیک  سهمیه 
برگزار می شود و تلاشم بر این است 
و ۵0  قورباغه  ماده صدمتر  در  که 
متر کرال سینه سهمیه پارالمپیک 

را کسب کنم.
شناگر پرمدال بازی های پاراآسیایی 
جاکارتا پیرامون این پرسش که بعد 
و  جاکارتا  پاراآسیایی  بازی های  از 
کسب 6 مدال طلا در این بازیها نگاه 
مسوولان به شنای معلولان تغییر 
کرده است یا خیر؟ تصریح کرد: در 
حال حاضر که هیچ تغییری صورت 
نگرفته و نگاهها به شنای معلولان 
همانند گذشته است.امیدوارم که در 

آینده شنای معلولان که یک رشته 
پرمدال است، از نظر تزریق بودجه 
و امکانات بیشتر مورد توجه وزارت 

ورزش و جوانان قرار بگیرد.
ایزدیار خاطرنشان کرد: در جاکارتا 
من به تنهایی و در 6 ماده توانستم 
6 مدال طلا کسب کنم و به اندازه ی 
یک تیم والیبال یا بسکتبال هزینه 
کردم  ثابت  حقیقت  در  نداشتم. 
یک  که  شنا  در  مسوولان  اگر  که 
رشته ی پرمدال است سرمایه گذاری 
کنند و توجه ویژه ای داشته باشند 
با هزینه ی کمتر و به اندازه ی تعداد 
نفرات یک تیم والیبال و بسکتبال 

می توان به مدال دست پیدا کرد.

شاهین ایزدیار :

 به مدال شنای پارالمپیک ۲۰۲۰ فکر می کنم

با  همکاری  ادامه  صادقی  ابراهیم 
کارلوس کی روش را به صلاح فوتبال 
ایران دانست و گفت: کی روش مربی 
بزرگی است و پس از گذشت 8 سال 
از فعالیت او در ایران می بینیم که 
حریفان  مقابل  اقتدار  با  ملی  تیم 

آسیایی به پیروزی می رسد.
به گزارش »دنیای هوادار«، کاپیتان 
اسبق تیم فوتبال سایپا اظهار کرد: 
بدون شک ادامه همکاری با کی روش 
به صلاح فوتبال است اما نه به هر 
قیمتی، چراکه باید هرچه سریع تر 
جنگ های کلامی و خسته کننده 

خاتمه پیدا کند.
صادقی با بیان این که اکنون پس 
از گذشت 4 دهه شایسته قهرمانی 
در جام ملت ها هستیم گفت: تا این 
قوی  توان  می  را  ایران  تیم  لحظه 
ترین تیم این رقابت ها دانست و به 

نظر می رسد با شکست ژاپن و قطر 
در دو بازی آینده به قهرمانی دست 

یابیم.
وی با اشاره به 24 تیمی شدن جام 
ملت های آسیا در این دوره گفت: 
تمامی  یمن  و  شمالی  کره  جز  به 
خاصی  قدرت  از  حاضر  های  تیم 
پیشرفت  ضمن  و  بوده  برخوردار 
برخی کشورها، بسیاری از بازی ها با 

نتیجه نزدیک به پایان رسید.
ایران  فوتبال  البرزی  پیشکسوت 
گفت:  ژاپن  تیم  از  ارزیابی  ضمن 
باتوجه به این که ژاپنی ها جوانگرایی 
مانند  به  دوره  این  در  اند  کرده 
همیشه با قدرت ظاهر نشده اند و اگر 
اسیر اتفاقات نشویم می توانیم این 

تیم را شکست دهیم.
صادقی در خصوص آخرین وضعیت 
تیم سایپا گفت: در بهمن ماه 3 بازی 

بسیار حساس را باید در جام حذفی 
و پلی آف لیگ قهرمانان آسیا برگزار 
کنیم و نیم فصل دشواری را پیش 

بینی می کنیم.
وی با اشاره به لغو اردوهای خارجی 
فصل  نیم  تعطیلات  در  سایپا  تیم 
و  مالی  مشکلات  به  باتوجه  گفت: 
ارزی ترجیح دادیم تا اردوهای آماده 
سازی را در تهران برگزار کنیم این 
در حالی است که تمرینات به خوبی 

آمادگی  از  بازیکنان  و  شده  انجام 
خاصی برخوردار هستند.

پایان  در  سایپا  تیم  البرزی  مربی 
تصریح کرد: در فرصت باقی مانده تا 
پایان نقل و انتقالات بازیکنان دیگری 
را نیز جذب خواهیم کرد و در تلاش 
هستیم ضمن شکست داماش و راه 
یابی به فینال جام حذفی در پلی آف 
آسیا نیز نماینده شایسته ای برای 

ایران باشیم.

مربی البرزی فوتبال ایران :

ادامه همکاری با کی روش به 
صلاح فوتبال ایران است
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زاکرونی: حذف مدافع عنوان 
قهرمانی کار بزرگی بود

سرمربی امارات به ستایش از شاگردانش بعد از پیروزی 
برابر استرالیا پرداخت. او تاکید کرد که حذف استرالیا 

دستاور بزرگی برای تیم او بود.
ایتالیایی  سرمربی  هوادار«،زاکرونی،  گزارش»دنیای  به 
امارات در مورد حذف استرالیا از جام ملت های آسیا، گفت: 
حذف کردن این تیم که مدافع عنوان قهرمانی است کار 
بزرگی بود که موفق به انجام آن شدیم. استرالیا تیمی بسیار 
از هماهنگی  این تیم  بازیکنان  بود.  قدرتمند و منظمی 
بالایی برخوردار بودند و این به خاطر کار کردن زیاد آن ها 
تغییرات  بودیم که  بود که ما مجبور  این در حالی  بود، 
آسیب دیدگی ها  و  بدهیم  انجام  خود  ترکیب  در  زیادی 
زیاد شرایط ما را سخت کرد. استرالیا از همان آغاز بازی تا 
آخر آن تیم خطرناک و با برنامه ای بود و بسیار خوشحال 
هستیم که توانستیم برابر این تیم خوب به پیروزی برسیم.

به  پاسخ  در  و  از صحبت هایش  دیگری  بخش  در  وی 
این سوال که آیا این پیروزی پاسخی به منتقدان بود، 
در این باره توضیح داد: عادت من این است که زیاد به 
رسانه ها و انتقادات توجهی نمی کنم. من نهایت تلاشم 
را می کنم که بازیکنان با تمرکز بالا تمرین کنند و خود 
را در زمین مسابقه ثابت کنند. قبل از بازی به بازیکنان 
گفتم که برای پیروز شدن باید در خط دفاعی و حمله 

بدون اشتباه و با تمرکز بالا بازی کنیم. 

یک استرالیایی داور
 ایران- ژاپن شد

کریس بیت استرالیایی دیدار حساس ایران و ژاپن را در 
نیمه نهایی جام ملت های آسیا سوت خواهد زد.

به گزارش»دنیای هوادار«،کریس بیت استرالیایی قرار است 
دیدار ایران و ژاپن را در نیمه نهایی جام ملت ها سوت بزند. 
با توجه به حذف استرالیا از جام ملت های آسیا، این داور 
دیدار ایران و ژاپن را قضاوت خواهد کرد. این داور پیشتر 
دیدار بحرین- تایلند و لبنان - کره شمالی را در مرحله 

گروهی رقابت ها سوت زده بود.
همچنین سزار آرتورو راموس مکزیکی که به عنوان داور مهمان 
در این رقابت ها حاضر است نیز دیدار قطر و امارات را سوت 
خواهد زد. این داور مکزیکی نیز دیدار امارات - هند، استرالیا 

- سوریه و ایران - عمان را سوت زده بود.

کاپیتان ژاپن:
ایران قدرتمند است اما به 

خودمان اطمینان داریم
کاپیتان تیم ملی فوتبال ژاپن گفت: ایران تیم قدرتمندی است 

ولی ما به قدرت و توانایی خودمان اطمینان داریم.
به گزارش»دنیای هوادار«،مایا یوشیدا بازیکن تیم ملی فوتبال 
ژاپن با اشاره به برد سخت این تیم مقابل ویتنام در مرحله یک 
چهارم نهایی گفت: بعضی ها انتظار داشتند برد راحتی مقابل 
ویتنام به دست بیاوریم در حالی که این تیم بازی های خوبی 
در جام ملت ها از ابتدا انجام داد و به یک چهارم رسید. در عمل 
بازی سخت بود و روی یک پنالتی پیروز شدیم. فرصت های 
زیادی به دست آوردیم که از آن استفاده نکردیم. مهم این بود 
که پیروز شدیم و به نیمه نهایی رسیدیم. بازیکن تیم ملی ژاپن 
افزود: سطح تیم های آسیا به هم نزدیک شده است و هیچ 
مسابقه ای ساده نیست. از تجربه بازیکنانی که در اروپا بازی می 
کنند استفاده خواهیم کرد. یوشیدا که در تیم ساوث همپتون 
انگلیس بازی می کند، درباره رویارویی با ایران در مرحله نیمه 
نهایی گفت: ایران یکی از قوی ترین تیم های آسیا است و در 
این دوره از جام ملت ها نمایش قدرتمندی داشته است ولی ما 

هم به توانایی خودمان اطمینان داریم.

اخبار

ایران  فوتبال  ملی  تیم  مهاجم 
گفت:من این قول را می دهم تا الان 
هر چیزی که از تیم ملی دیده اید در 
بازی با ژاپن صد برابر آن را خواهید 

دید.
ملی  هوادار«،تیم  گزارش»دنیای  به 
مسابقات  اینجای  تا  ایران  فوتبال 
جام ملت های آسیا تاکنون 12 گل 
به ثمر رسانده و یکی از بهترین تیم 
های این جام از نظر گل زده و گل 
خورده محسوب می شود. مهاجمان 
تیم ملی در این مسابقات به حدی 
آماده نشان دادند که هر کدامشان به 
زمین می روند برای مدافعان حریف 

خطرناک هستند.
دسته  آن  از  فرد  انصاری  کریم 
بازیکنان است که در دیدار با چین 
از تک فرصتی که نصیبش شد نهایت 
را  ایران  و گل سوم  برد  را  استفاده 
به ثمر رساند. بازیکنی که در دیدار 
با پرتغال پنالتی ایران را هم در جام 
جهانی گل کرده بود حالا یک گل 
به گلهای ملی خود در یک تورنمنت 

مهم دیگر اضافه کرده است.
انصاری فرد پیرامون مسائل مختلف از 
جمله بازی با ژاپن، محرومیت طارمی 
و .... صحبت هایی انجام داده که متن 

آن را در زیر می خوانید:

ابتد از بازی با چین شروع کنیم....
خدا را صد هزار بار شکر که تیم ملی 
شخصیتی پیدا کرده که مقابل همه 
رقبا با احترام وارد زمین می شود و 
با قدرت آنها را شکست می دهد.ما 

بازی خوبی مقابل چین انجام دادیم، 
آنها تیمی صاحب سبک هستند که 
در سال های اخیر مربیان و بازیکنان 
بزرگی را به فوتبال کشورشان برده 
اند و به همین دلیل پیشرفت زیادی 
کرده اند.در راس این تیم هم مربی 
بزرگی مثل لیپی حضور داشت ولی 
دیدید که بازیکنان با تمام توانشان 
بازی کردند و این برد مبارک مردم 
زیادی  های  سختی  واقعا  که  ایران 
کشیده اند. شاید تنها دلخوشی این 
باشد ولی  تیم ملی  برد  مردم فقط 
آنها مطمئن باشند بازیکنان تیم ملی 
از لحظه ای که وارد زمین می شوند 
مردم  دل  کردن  شاد  فکر  به  فقط 
هستند و این را صمیمانه از ته دل 

به آنها می گویم.

بعد از حضور تو زمین گل زدی 
و به نظر می رسد همه مهاجمان 
تیم ملی برای مدافعان خطرناک 

هستند...
خدا  شاکر  هم  موضوع  این  بابت 
هستم. همه بازیکنان عالی کار کردند 
و خوشحالم که تلاش بازیکنان را به 
ثمر رساندم و  توانستم سهم کوچکی 
در این برد داشته باشم. امیدوارم در 2 
بازی آینده هم بتوانیم نتایج خوب و 

پرگلی کسب کنیم.

بازی سختی با ژاپن داریم،قبول 
محسوب  فینال  بازی  این  داری 

می شود؟
صد در صد. بازی با ژاپن یک بازی 

حساس محسوب می شود.همه تیم 
ژاپن را می شناسند و می دانند که 
این تیم می تواند تیم ملی را اذیت 
کاملا  را  حواسمان  باید  ما  اما  کند 
تیم  این  بازی  روز  تا  و  جمع کنیم 
را آنالیز خواهیم کرد که بازی خوبی 
انجم دهیم. از طریق شما هم یک 

قولی به مردم می دهم.

چه قولی؟
من این قول را می دهم تا الان هر 
چیزی که از تیم ملی دیده اید در 
بازی با ژاپن صد برابر آن را خواهید 
را  جانشان  ملی  تیم  بازیکنان  دید. 
برای این بازی می گذارند چون این 2 
بازی آینده است که می تواند رویای 
چندین ساله ما را به حقیقت تبدیل 
کند. این موضوع یک انگیزه مضاعف 
برای بازیکنان است که با تمام توان 

بازی کنند. بی صبرانه هم آمده شروع 
بازی هستیم.

از  بعد  ملی  تیم  آخر  سوال  و 
1۵سال  به نیمه نهایی آسیا رفته 
است، چطور شده که تیم بدون 
تا  زیاد  گلهای  با  و  خورده  گل 

اینجا جلو رفته است؟
در تیم ما همه خوب دفاع و همه 
خوب حمله می کنند از فوروارد تا 
این  این چند سال  خط دروازه. در 
کار را از کی روش یاد گرفتیم. این 
ها همه کار تیمی است و اگر گلی 
نمی خوریم و کلین شیت می کنیم 
کار کل تیم است.امیدوارم با کمک 
خداوند بزرگ تا آخر بازی ها به این 
دریافت  گلی  و  بدهیم  ادامه  شکل 
تیم  موفقیت  برای  چون  نکنیم 

هم قسم شده ایم.

دوست دارم دایی را در ورزشگاه ببینم 

انصاری فرد:  مقابل ژاپن 100 
برابر بازی های قبل می شویم

مدافع سابق تیم ملی فوتبال ایران 
معتقد است اگر شاگردان کی روش 
بتوانند آرامش خود را مقابل ژاپن 
فینالیست  توانایی  کنند،  حفظ 
آسیا  های  ملت  جام  در  را  شدن 

دارند.
هوادار«،یحی  گزارش»دنیای  به 
گل محمدی، سرمربی پدیده که در 
دیدار  می برد،  سر  به  ترکیه  اردوی 
ایران و چین را همراه با سایر اعضای 
این باشگاه تماشا کرد و شاهد برتری 
شاگردان  صعود  و  ایران  گله  سه 
از 1۵  پس  نیمه نهایی  به  کی روش 

سال بود.
تیم  صعود  درباره  پدیده  سرمربی 
ملی به جمع چهار تیم برتر آسیا 
اذعان کرد: خوشحالم که این اتفاق 
پس از 1۵ سال برای تیم ملی ما 
بازی های خوبی را  افتاد. تیم ملی 
در این مسابقات به همراه گذاشته 
خوبی  به  چین  با  دیدار  و  بود 
در  حضور  برای  ایران  شایستگی 

نشان  را  فینال  و حتی  نیمه نهایی 
داد.

وی ادامه داد: بازی درخشانی را از 
این  شاگردان کارلوس کی روش در 
دیدار دیدیم. در نیمه اول، تیم ملی 
چین  به  نسبت  محسوسی  برتری 
داشت و با استفاده از حربه ای که به 
نظر می رسید آنالیز شده، توانست دو 
گل را وارد دروازه این تیم کند. دفاع 
فشارهای  مقابل  چین  آسیب پذیر 
آزمون و طارمی مستأصل شد و دو 
گل ایران هم در چنین حرکت هایی 
نیمه  در  بازیکنان  رسید.  ثمر  به 
قدرت  و  توان  از  خوبی  به  نخست 
بدنی خود استفاده کردند تا کار را 

در همان نیمه اول یکسره کنند.
در  کرد:  اضافه  گل محمدی 
کنترل  قصد  ملی  تیم  دوم،  نیمه 
برای  تیم  برنامه  و  داشت  را  بازی 
از  استفاده  بعدی  گل های  زدن 
در  که  اتفاقی  بود؛  ضدحملات 
با  طارمی  و  داد  نتیجه  دقیقه ۹0 

حریف،  مدافع  اشتباه  از  استفاده 
کریم  و  داد  ترتیب  ضدحمله ای 
سوم  گل  شد  موفق  انصاری فرد 
ایران را به ثمر برساند. تیم ملی در 
این دیدار با برنامه بازی کرد و مزد 
زحمتش را گرفت و توانست انتقام 
نیمه نهایی 2004 را بگیرد. چین با 
و  کرده  که  بزرگی  سرمایه گذاری 
نامداری چون  از سرمربی  استفاده 
لیپی به زودی به یکی از قدرت های 

آسیا تبدیل خواهد شد.

درباره  ملی  تیم  سابق  مدافع 
ایران  کرد:  تصریح  ژاپن  با  دیدار 
برابر  و  شده  نزدیک  قهرمانی  به 
دارد.  آرامش  به  نیاز  هم  ژاپن 
شرایط تیم ملی خوب است و فکر 
می کنم بتوانیم پس از سال ها جام 
را بالای سر ببریم. فکر می کنم اگر 
مقابل ژاپن، اشتباه نداشته باشیم و 
بازیکنان روی کار تیمی و  تمرکز 
موفقیت تیم ملی باشد، فینالیست 

خواهیم شد.

گل محمدی :

 انتقام نیمه نهایی ۲۰۰۴ را از چین گرفتیم!
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هنری

محمدحسین سیفی - جشنواره فیلم فجر 
می  خود  به  افتتاحیه  رنگ  بزودی  امسال 
بیند اما علیرغم قول های دبیر این جشنواره 
مبنی بر انتشار سرمایه گذاران فیلم ها پس از 
اختتامیه، اما چشم هیچ کس آب نمی خورد 
که شائبه پشتوانه مالی برخی فیلم ها رفع 
شود و چیزی جز انتشار چند نام جزئی باشد. 
پولشوها، آقازاده ها و... در گامی بی سابقه 
یکی دوسالی است که به سمت سینما آن 
هم در بخش های زیرساختی بلکه فقط در 
»تولید« هجوم آورده اند و هرچه دارند به 
پای تولید فیلم ها می ریزند و در نهایت پشت 
نام تهیه کننده پنهان می شوند. اما اینکه این 
حجم از پول ها از کجا می آید، مساله ایست 

که مدتهاست سینما را درگیر خود کرده.
همین چند ماه پیش بود که کانون کارگردانان 
سینمای ایران با انتشار بیانیه ای نسبت به ورود 
آنچه »سرمایه های مشکوک« به سینما خواند، 
تغییر  با  این سرمایه ها  و گفت  داد  هشدار 
مناسبات تولید، حیات سینمای ایران را در 
خطر قرار داده است. درباره ماهیت تأمین کننده 
پول هایی که مشکوک نامیده می شوند، نظرات 
مختلفی مطرح می شود. گروهی این پول ها را 
محصول فعالیت هایی غیرقانونی در بخش های 
سایه ای اقتصاد ایران می دانند و گروهی دیگر 
آنها را عاملی هدایت شده برای تأثیرگذاری 
محتوایی بر روند کلی تولید آثار هنری در ایران 

ارزیابی می کنند.
شروع با بابک زنجانی

به سینما  پول های مشکوک  ورود  موضوع 
زنجانی،  بابک  شدن  فعال  با  بار  اولین 
سرمایه گذار ایرانی در زمینه فیلم سازی مطرح 
شد. زنجانی که درباره منابع سرمایه های در 
دارد،  وجود  ابهام هایی  همچنان  اختیارش 
ابتدا با سرمایه گذاری در تولید فیلم »هیچ 
کجا، هیچ کس« ساخته ابراهیم شیبانی وارد 
سینما شد و پس از آن با تأمین سرمایه فیلم 
»سیزده« ساخته هومن سیدی فعالیت هایش 

را در این زمینه توسعه داد.
او با راه اندازی دفتر »سورینت فیلم« و ورود 
تجهیزات فیلم سازی مانند دوربین و وسایل 
تدوین و صداگذاری نخستین قدم ها را برای 
تبدیل به قطبی تولیدی در سینما برداشت، 
در زمانی که تولید فیلم »نقش نگار« ساخته 
علی عطشانی را پیش می برد، بازداشت شد و 
دفترش نیز باوجود برخی تلاش  ها از فعالیت 

بازماند.
ادامه با محمد امامی و شهرزاد

سریال  تولید  اما  زنجانی،  بابک  از  بعد 
پرداخت  و  توجه  قابل  با هزینه  »شهرزاد« 
دستمزدهای کم سابقه باعث شد تا موضوع 
پول های مشکوک وارد مرحله تازه ای شود. 
محمد امامی و محمدهادی رضوی به عنوان 
سرمایه گذاران این سریال تبدیل به نام هایی 

پرتکرار در محافل فرهنگی و رسانه ای ایران 
شدند. محمد امامی با وجود تمام شائبه های 
مطرح درباره منابع در اختیارش به تولید این 
سریال ادامه داد و با خرید موسسه تصویر 
گستر پاسارگاد تبدیل به نامی مورد توجه 
نزد سینماگران شد. نام آقای امامی به عنوان 
یکی از متهمان پرونده اختلاس از صندوق 
از  خبرهای  و  مطرح  فرهنگیان  ذخیره 
بازداشت و ممنوع الخروجی اش منتشر شد 
توضیحات  بدون  که  اتفاقات  این  تمام  اما 
روشنی رخ می داد باعث توقف فعالیت های 
آقای امامی در سینما و محصولات مربوط 
سرمایه  او  نشد.  خانگی  نمایش  شبکه  به 
ساخته  روز«  یک  و  »ابد  چون  فیلم هایی 
سعید روستایی، »خوب، بد، جلف« ساخته 
پیمان قاسمخانی و »کاناپه« فیلم توقیف شده 
کیانوش عیاری را تأمین کرد و در سال ۹6 
»خوک«  بحث انگیز  فیلم  دو  تولید  با  نیز 
»مصادره«  و  حقیقی  مانی  کارگردانی  به 
ساخته مهران احمدی عامل طرح موضوعات 
در  فعالیتش  گستردگی  درباره  مختلفی 

سینما شد.
آقازاده ها در سینما

فرزندان  نام  مشکوک  پول های  موضوع  در 
در  آقازاده  نام  به  که  سیاسی  چهره های 
محافل رسانه ای نامیده می شوند هم مطرح 
است. احسان رسول اف فرزند جلال رسول اف 

حمیدرضا  خصوصی،  بانک های  مدیران  از 
عارف فرزند محمدرضا عارف، علی حضرتی 
فرزند الیاس حضرتی نماینده مجلس، عباس 
نادران فرزند الیاس نادران نماینده پیشین 
که  افرادی هستند  از جمله  ایران  مجلس 
در سال های اخیر با سرمایه گذاری در تولید 
فیلم ها تأمین کننده سرمایه هایی بودند که 
بخشی از آنها به عنوان پول های مشکوک 

ارزیابی شده است.
رکوردشکنی در بودجه

در تازه ترین موارد از این نوع پرداخت ها در 
ماه های اخیر تولید فیلمی با نام »ما همه با 
هم هستیم« به کارگردانی کمال تبریزی و 
تهیه کنندگی رضا میرکریمی بسیار خبرساز 
بوده است. این فیلم با حضور جمع گسترده ای 
از بازیگران سینمای ایران چون محمدرضا 
جواد  حاتمی،  لیلا  مدیری،  مهران  گلزار، 
عزتی و هانیه توسلی با پرداخت دستمزدهای 
رکوردشکن به عنوان نمونه تازه ای از جذب 
پول های مشکوک نام برده شده است. چند 
با شرط محفوظ  ایران  کارگردان سینمای 
نام  به  جوانی  فرد  گفته اند  نامشان  بودن 
سجاد علیجانی که پیشتر در زمینه خرید و 
فروش بیت کوین در ایران فعال بوده است، 

سرمایه گذار این فیلم است و در جریان تولید 
این فیلم ارقام بی سابقه ای به عنوان دستمزد 
به عوامل داده شده است. گفته شده است که 
از منابع تازه این سرمایه گذار جدید فیلم های 
دیگری نیز با بودجه های قابل توجه در حال 

ساخت است.
جشنواره امسال

در جشنواره امسال هم فیلم های پر خرج 
و پر زرق و برقی حضور دارند که مشخص 
نیست سرمایه ان ها چگونه و از کجا تامین 
شده است. از همین حالا شنیده می شود 
که فیلم تازه  نرگس آبیار سازنده فیلم هایی 
چون »نفس« و »شیار 143« با نام »شبی 
که ماه کامل شد« با سرمایه گذاری محمد 
امامی ساخته شده است و این فیلم تنها یک 
مثال از چندین فیلمی است که با سرمایه 
هایی مشکوک تولید شدند و در جشنواره 

حضور خواهند داشت. 
از مدیران جشنواره میخواهیم که با کلمات 
بازی نکنند ؛ شفاف سازی به معنای »معرفی 
پول  ریشه  نیست. هرگاه  سرمایه گذاران« 
های تزریق شده را معرفی کردین می توانید 
شفافیت  راستای  در  قدمی  که  کنید  ادعا 

برداشته اید.

پول های مشکوک سینما؛

از امامی و زنجانی تا سلطان بیت کوین

»مغز اندرو«
::  ای ال دکتروف  ::

لارنس  ادگار  اثر  آخرین  اندرو  مغز 
سرشناس  نویسنده ی  دکتروف، 
آمریکایی است که دقیقا یکسال پیش 
از مرگش در سال 2014 منتشر شد. 
این رمان برخلاف رمان های معروف 
قبلی دکتروف، پس زمینه ی تاریخی 
ندارد و در قالب یک گفتگوی دونفره ی 
جذاب شکل می گیرد. در بخشی از 
مقدمه ی مترجم میخوانیم:» کتاب 
که  غافلگیری هایی  از  است  پر 
کشفشان تنها از یک ذهن خلاق و پویا برمی آید. مغز اندرو رمانی 
کوتاه، اما جذاب همراه با نکاتی است که شما را به دنیای درون مغز 
می برد و کاری می کند که با خواندن هر جمله اش به ما به ازاهای 
آن در مغز خود فکر کنید.« شخصیت اصلی داستان،» اندرو « یک 
متخصص رشته ی روانشناسی شناختی است که در حال گفت و 
گو با روانکاوش، بخشی از زندگی اش را مرور می کند. بیان جز به 
جز ادراکات و احساسات اندرو، کتاب را به یک دفترچه ی خاطرات 
اندرو به عنوان یک  تبدیل کرده است.برخلاف آنچه که کسوتِ 
استاد دانشگاه به ذهن متبادر می کند، او فردی است که شکست ها 
و مصایب بسیاری را به زندگی خود و دیگران تحمیل کرده است. 
است. همین  دردسر  آورِ  ارمغان  ناخواسته  یا  مردی که خواسته 
دردسرساز بودن است که او را بر آن میدارد تا درون مغزش را بکاود 

شاید بتواند برای این دومینوی بهمن وار حوادث علتی بیابد.
اندرو دقیقا یک بی عرضه و دست پاچلفتی به تمام معنا است. این را 
به وضوح می توانید وقتی بینید که از خاطرات حوادث ناخواسته ی 
نوجوانی و جوانی اش پرده برمیدارد: عینک دوستش را می شکند، 
فک استاد دانشگاهی را خرد می کند و سیر این حوادث ادامه پیدا 

می کند تا وقتی که فاجعه ی زندگی اش اتفاق می افتد.

»گمشده در ترجمه«
:: سوفیا کاپولا ::

دومین فیلم بلند سوفیا کاپولا که به 
تهیه کنندگی، نویسندگی و کارگردانی 
زمان  در  بود،  شده  ساخته  خودش 
اکران مخاطبان بسیاری را شگفت زده 
کرد. از آن جهت فیلم مهمی است 
که خواه یا ناخواه، ولو در حالتی که 
ابدا حسی نسبت به چرایی زیبایی و 
آرامش بخش بودن آن نداشته باشید، 
احساسات تان را با خود درگیر می کند 
برای  حداقل  که  نمی دهد  اجازه  و 
چند روز، جنس زیبای داستان گویی اش را از یاد ببرید. البته فیلم ابدا 
رخدادمحور هم نیست و به گونه ای پیش نمی رود که مثلا موقع صحبت 
درباره اش، به یاد ماجرای عجیب اتفاق افتاده در سکانسی به خصوص از آن 
بیافتید. مدل روایت فیلم نامه، بر مبنای نمایش برشی از زندگی دو آدم با 
دنیایی تفاوت و صد البته تعداد زیادی ویژگی مشترک شکل می گیرد که 
درون شهر شلوغ و اعصاب خوردکنی که در آن قرار گرفته اند، باعث نزدیک 
شدن شان به یکدیگر می شود. بیل مری در فیلم، نقش بازیگر معروفی با 
نام باب هریس را اجرا می کند که برای فاصله گرفتن از زندگیِ مشترک 
بدون جذابیتش، به توکیو آمده است تا هم در یک ویدیوی تبلیغاتی 
نقش آفرینی کند و هم برای چند روز، فاصله ای جدی از همسرش داشته 
باشد. شارلوت با اجرای باورپذیر اسکارلت جوهانسون هم شخصیتی نیست 
جز یک دختر جوان که دو سال از ازدواج کردنش می گذرد و به سبب 
همراهی با همسرش برای آمدن به توکیو، حالا خودش را درون شهری 
می بیند که نه زبان آدم هایش را می فهمد و نه بویی از جذابیت و آرامش را 
لابه لای شلوغی هایش احساس می کند. فیلم هم درباره ی برخورد همین 
دو انسان است. برخورد دو کاراکتر با شرایط سنی و جنسیتی و نگاه 
متفاوت، که می فهمند در این شهر بیشترین شباهت را با یکدیگر دارند و 

کم کم حتی بدون آن که دلیلش را بدانند، عاشق یکدیگر می شوند.

»سر مملو از رویاها«
:: کلدپلی ::

 ”A Head Full of Dreams“ در آلبوم
کلد پلی شانس خود را برای فضا و تم 
سرزنده و مسرت بخش که در آلبوم 
عمد  روی  از   ”Ghost Stories“
کمتر جلوه داده شد؛ امتحان می کند. 
آن ها تنها گروه راک به شمار می روند 
که توانسته با هنرمندانی چون بیانسه، 
نوئل کالاگر خواننده گروه اوئیسیس، 
شرکت  لو،   تاو  سوئدی  آهنگساز 
تنظیم و ضبط آلبوم نروژی استارگیت، 
کندریک لامار آمریکایی، دانیل گرین، نیک سیمپسون و مری کلایتون در 
 ”A Head Full of Dreams“ تهیه آلبوم خود همکاری کنند. آلبوم
بیانگر اشتیاق زیاد کلد پلی است. آن ها در این آلبوم همه چیز را برای 
همه مردم گنجانده اند. از پاپ انگلیسی پر سر و صدا، سمفونی، آهنگ 
های پر انرژی کلاب، آهنگ های راک ملایم، آهنگ های R&B، و حتی 
آهنگ های مهیج راک که یادآور علاقه گروه برای رسیدن به محبوبیت 
Mercury Rev است.  اما این آلبوم اهداف بلندتری در سر دارد. با الهام 
از شعرهای شاعر ایرانی، مولانا جلال الدین محمد بلخی )رومی( و نمونه 
هایی از صحبت های باراک اوباما »بخشایش حیرت انگیز« و ادغام آن ها 
در فرم آهنگ ها این آلبوم، سرانجام خوش بینی بازگشته مارتین با یک 
نگرش کلی و بهتر ساخت جهانی بهتر را بیان می کند. بهترین آهنگ این 
آلبوم »پرندگان« است که آهنگی پاپ و ریتمیک درباره امیدواری و غلبه بر 
مشکلات در شرایط خاص است.  تقریباً تمام آهنگ های این آلبوم درباره 
صعود و ارتقاء در زندگی است اما مارتین تمایل دارد که درباره تجربه های 
غیرمعمول خارق العاده در مضامین استعاره ای بخواند: »ارتش یک نفره من 
برای تو خواهد جنگید ، قلب من اسلحه من است«. و با تامل شگرف او بر 
روی ستاره ها و ماه، قلب ها و الماس ها به نظر می رسد او ترانه های خود را با 

جادو و خوش اقبالی تهیه می کند.

معرفی آلبوم موسیقیمعرفی فیلممعرفی کتاب
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

7 ویژه

بدون تردید بهترین عملکردملی پوشان ایران 
در جام ملت های آسیا 201۹ تا به اینجای 
است.  بوده  چین  مقابل  دیدار  ها،  رقابت 
دیداری که با برتری سه بر صفر ملی پوشان 
همراه بود و شاگردان کی روش با ارائه یک 
بازی برتر توانستند تیم ملی ایران را پس از 
پانزده سال به نیمه نهایی جام ملت های آسیا 
برسانند. وقتی صحبت از »نمایش برتر« ملی 
پوشان می کنیم، خیلی ها تصور می کنند 
که قصد اغراق داریم اما تمامی آمار و ارقام 
این دیدار نشان از یک بازی با کلاس جهانی 
از شاگردان کی روش بود. دقیقه شصت بازی 
بود که آمار سیزده شوت در مقابل دو شوت 
ایران برابر چین، عمق نمایش بی نظیر ایران 

را نشان می داد.
نگاهی می اندازیم به تحلیل این مسابقه ؛ 

منبع آمار و ارقام سایت AFC می باشد :
نگاه کلی به بازی

ایران بر خلاف دو بازی پیشین خود برابر 
به  پا   4-2-3-1 آرایش  با  عمان،  و  عراق 
میدان مسابقه گذاشت. چیدمانی که البته 
 4-3-3 به  سابق  مثل  حملات  موقع  در 
تغییر پیدا می کرد. سردار در این چیدمان 
مهاجم نوک ایران محسوب شده و پشت سر 
او نیز بازیکنانی چون مهدی طارمی، اشکان 
دژاگه و علیرضا جهانبخش حضور داشتند. 
در آن سوی میدان نیز لیپی تیم خود را با 
آرایش 2-4-4 به بازی مقابل ایران فرستاده 
بود و دو مهاجم خطرناک این تیم یعنی وو 
لی و گائو لین در پیشانی خط حمله این 
که  زهرداری  مهاجم  دو  بودند.  تیم حاضر 
مدافعان تیم ایران به خوبی از پس مهار آن 
ها برآمدند و آمار تنها یک شوت درچارچوب 
تیم ملی فوتبال چین در کل زمان این بازی، 
موید حرف های ما می باشد. پس از بازی 
ضعیف مجید حسینی در بازی برابر عمان، 
کارلوس کی روش باز هم به محمدحسین 
کنعانی زادگان اعتماد کرد و او را از ابتدا در 
ترکیب این بازی حساس گذاشت. مدافعی 
که یکی از بهترین بازیکنان ایران در این بازی 
بود و به کمک مرتضی پورعلی گنجی باعث 
شدند تا علیرضا بیرانوند، شب نسبتا آرامی 
را در ورزشگاه محمد بن زاید تجربه نماید. 

چیزی که بیشتر در این دیدار خودنمایی می 
کرد، دوندگی بالای دو مهاجم تیم ملی ایران، 
یعنی سردار آزمون و مهدی طارمی بود. دو 
بازیکنی که هرکدام یک گل و یک پاس گل 
در این بازی به ثمر رساندند و بیش از ده 
شوت روانه دروازه چینی ها نمودند. بدون 
این  در  ایران  پرفروغ  ستاره  تردیدی  هیچ 
بازی و به خصوص نیمه اول سردار آزمون 
بود که با توپ ربایی های خود، بلای جان 
بازی  با  و  گشت  چینی  پراشتباه  مدافعان 
درخشان خود، کار تیم مارچلو لیپی را در 

همان نیمه اول، تمام کرد. 
ایران  شد،  گفته  تر  پیش  که  گونه  همان 
بازی  کلیدی  و  مهم  های  آیتم  تمامی  در 
است.  تر ظاهر شده  قوی  نسبت چین  به 
با  پاس  دیدار 3۹4  این  در  ایران  بازیکنان 
کردند  بدل  و  رد  خود  بین   %7۵.6 دقت 
و  پاس   36۵ با  چین  تیم  نسبت  به  که 
ملی  تیم  محسوس  برتری  دقت %74.27 
کشورمان را نشان می دهد. همین دقت و 
تعداد پاس بالاتر، در نهایت منجر به مالکیت 
به  به نسبت چین که %۵1.۹  ایران  بالاتر 

48.1% بوده، شده است.
طرح ریزی حملات

به مانند بسیاری از بازی هایی که ایران در 
گذاشته،  نمایش  معرض  به  تورنمنت  این 
بیشتر حملات این تیم از سمت راست پی 
قائده  این  از  هم  چین  با  بازی  شد.  ریزی 
با  تیم ملی  نبود و سمت راست  مستثنی 
حضور رامین رضاییان و علیرضا جهانبخش، 
نقطه قوت تیم ملی در طرح ریزی حملات 
بوده است. در نیمه اول بیش از ۵0 درصد 
از حملات شاگردان کی روش از این سمت 
پی ریزی شده است. در نیمه دوم، عملکرد 
هجومی ایران شکلی کاملا متفاوت به خود 
گرفت و این بار 42.6% از حملات ایران از 
سمت چپ جایی که میلاد محمدی، حاج 
صفی و طارمی در آن سمت قرار داشتند، 
شکل گرفت. در آن سوی میدان نیز چینی 
مانند ملی پوشان کشورمان در  به  ها هم 
حملات خود، دو نیمه متفاوت داشته اند. آن 
ها در نیمه اول بیشتر بار هجومی خود را از 
سمت چپ بنا نهاده بودند که در نیمه دوم با 

تغییراتی که لیپی در تیم خود اعمال نمود، 
طرح ریزی حملات آن ها از سمت چپ بوده 
است. در کل و در مجموع دو نیمه می توان 
برتری را در فاز هجومی ایران با 42.1% از 

سمت راست بوده است.
برترین بایکنان از نظر ارسال پاس

از نظر تعداد پاس هایی که دو تیم در بین 
خود رد و بدل کردند، شاهد آمارهایی نزدیک 
از بازیکنان ایران و چین بودیم. ملی پوشان 
ایران با 3۹4 پاس در مقابل 36۵ پاس چینی 
ها، برتری محسوسی را از این نظر داشتند. 
پنج  بازی  در  تیم هم  دو  پاس های  دقت 
شنبه شب به زیر 80% رسیده بود. همین 
برتری محسوس تعداد پاس های شاگردان 
کی روش باعث برتری آن ها در مالکیت توپ 
نیز شده بود. جالب است بدانید بیشترین 
تعداد پاس در این دیدار را ژنگ ژی با ۵1 
پاس به خود اختصاص داده بود و پس از او 
امید ابراهیمی با 46 و هائو ژو مین با 44 
پاس در رتبه های بعدی قرار می گرفتند. در 
تیم ایران امید ابراهیمی، جنگجوی خستگی 
با 46 پاس  ناپذیر میانه میدان کی روش، 
بهترین عملکرد را در تیم کشورمان در زمینه 
تعداد پاس های ارسالی داشته است. امید 
بیشترین پاس خود را به رامین رضاییان )۹ 
پاس(، احسان حاج صفی )7 پاس( و میلاد 
محمدی )6 پاس( داده است. پس از شماره 
۹ تیم ملی، کاپیتان اشکان دژاگه با 37 پاس 
صحیح در رتبه دوم قرار می گیرد و مرتضی 
پورعلی گنجی که معمولا در صدر بهترین 
پاسورهای تیم ایران قرار داشت، در این بازی 
با 33 پاس در جایگاه سوم قرار می گیرد. 
از 38 پاس کلی  این آمار را  اشکان دژاگه 
خود به دست آورده، یعنی درصد پاس های 
صحیح او در این بازی به ۹7% رسیده است. 

زوج سردار آزمون - مهدی طارمی
به  حملات  هنگام  در  ایران  بازی  آرایش 
3-3-4 تغییر وضعیت پیدا می کرد و طارمی 
که در پست وینگر از ابتدا در ترکیب به کار 
گرفته می شود، در هنگام حملات ایران به 
سردار نزدیک تر می شد. حملات ترکیبی 
این دو بازیکن و زوج سازی های آن ها بارها 
در این تورنمنت بلای جان تیم های مختلف 

شده است که آخرین قربانی این دو نیز چینِ 
لیپی بوده است. در بازی برابر عمان و طبق 
آمار AFC سردار آزمون و مهدی طارمی در 
کل بین خودشان 12 بار توپ را رد و بدل 
کرده اند. در دیدار برابر چین، هرچند این 
آمار کاهش پیدا کرده )۵ پاس( اما همین 
تعداد پاس نیز در به ثمر رسیدن گل های 
ایران نقشی اساسی داشته است. نکته دیگر 
مهم در مورد این دو بازیکن، دوندگی بالای 
آن هاست که مرتب دفاع های تیم ملی چین 
را درگیر می کردند و با اشتباهات آن ها به 
نوعی تمامی گل های ایران به ثمر رسید. 
طارمی بازیکنی خستگی ناپذیر است و حتی 
در دقیقه ۹1 سماجت و اصرار او بر تعقیب 
توپ و در ادامه اشتباه مدافع چینی با پاس 

گل او به کریم انصاری فرد همراه بود.
زوج پورعلی گنجی - کنعانی زادگان

دیگر زوج تاثیر گذار بازی مقابل چین، حضور 
مدافعان میانی ایران یعنی پورعلی گنجی 
در  زادگان  کنعانی  بود.  زادگان  کنعانی  و 
بازی با چین، سومین حضور خود در جام 
ملت ها را تجربه می کرد و پس از عملکرد 
ضعیفِ مجید حسینی در دیدار برابر عمان، 

به جای او از ابتدا در ترکیب ایران به میدان 
رفت. شاید تعجب کنید ولی کنعانی زادگان 
بهترین بازیکن ایران در نبردهای تن به تن 
مقابل چین بود. آمار او از این لحاظ 83% بوده 
و 7 عملکرد موفق دفاعی نیز به نام او به ثبت 
رسیده است. در یک کلام، کنعانی زادگان در 
بازی برابر چین بی نقص و بی اشتباه بازی 
کرده است. مدافع شماره 13 تیم ایران، در 
فاز هجومی نیز عملکرد خوبی داشته و در 
بسیاری از ضربات ایستگاهی و کرنر، حضور 
موثری داشته است. کنعانی زادگان در یکی 
از همین ضربات با ضربه سر یکی از بهترین 
فراهم  طارمی  برای  را  بازی  های  موقعیت 
ساخت که با بی دقتی شماره 17 ایران، این 
بخت مسلم گلزنی از دست رفت. در این بازی 
بین زوج دفاع میانی کشورمان، 20 پاس رد 
و بدل شده که بیشترین پاسی که کنعانی 
ارسال  بازیکنان  بین  بازی  این  در  زادگان 
کرده، به مرتضی بوده است. همین موضوع 
بازیکن  دو  این  بالای  هماهنگی  از  نشان 
خوب کشورمان می دهد و به نظر می رسد، 
کارلوس کی روش در بازی بعدی مقابل ژاپن 

نیز از کنعانی زادگان استفاده نماید.

تحلیل بازی ایران - چین ؛

وقتی ایران اروپایی بازی می کند

روش،  کی   کارلوس  خبری  نشست 
از  فوتبال کشورمان  تیم ملی  سرمربی 
در  و  )یکشنبه(  امروز   1۵:1۵ ساعت 
ورزشگاه هزاع بن  زاید برگزار می شود.  
 16 ساعت  هم  ملی  تیم  امروز  تمرین 
برگزار خواهد شد.  در همین ورزشگاه 
ایران و ژاپن در مرحله  دیدار تیم های 
 201۹ آسیا  ملت های  جام  نیمه نهایی 
از ساعت 17:30 دقیقه روز دوشنبه در 
خواهد  برگزار  زاید  بن  هزاع  ورزشگاه 

شد. 
به   1۵:30 نیز  ژاپن  سرمربی  نشست 

وقت تهران برگزار خواهد شد.

زمان برگزاری نشست خبری کارلوس کی  روش 
پیش از دیدار با ژاپن اعلام شد
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بیرانوند:  ایران از رفتن کی روش، ضرر می کند
دروازه بان تیم ملی فوتبال ایران که در 
جام ملت های 201۹ هنوز گلی دریافت 
نکرده، این موفقیت را سهم تمام تیم و نه 

فقط خودش می داند.
علیرضا بیرانوند، دروازه بان تیم ملی در 
مورد دیدار ایران-چین اظهار کرد: این 
ایران و کادرفنی  به مردم عزیز  را  برد 
می گویم.  تبریک  تیم ملی  بازیکنان  و 
انجام  بازی خیلی خوبی  را شکر  خدا 
دادیم که فکر می کنم یکی از بهترین 
بدون  و  نظم  با  ما  بود.  نمایش هایمان 
اشتباه بازی کردیم و امیدواریم این روند 
در بازی با ژاپن که سخت ترین بازی مان 
است اتفاق بیفتد. امیدوارم بعد از 43 

سال هم قهرمان جام ملت ها شویم.
این  در  که  خوبی  نمایش  درباره  او 
رقابت ها داشته و مردم برخی بردها را به 

خاطر او می دانند، گفت: من هیچ کاری 
نکردم، همه بازیکنان تلاش کردند. گل 
نخوردن تیم ملی سهم یک نفر نیست 
بلکه سهم کل تیم است. ما همیشه بین 
قرار  هیچ کس  که  می گوییم  خودمان 
نیست بهترین بازیکن تیم ملی باشد بلکه 
این تیم ملی است که باید بهترین بازیکن 

و تیم جام ملت ها شود. 
علیرضا بیرانوند در پاسخ به این سوال 
ایران  فوتبال  از  آیا رفتن کی روش  که 
به او ضرر وارد می کند یا فوتبال ایران، 
ایران.  فوتبال  درصد  صد  کرد:  بیان 
آقای کی روش همه چیز دارد و ضرری 
که  دیسیپلینی  و  نظم  این  نمی کند. 
آقای کی روش  به خاطر  دارد  تیم ملی 
است. من نمی توانم تصمیم بگیرم اما 
همه ما و تمام مردم ایران دوست داریم 

که او بماند. 
او درباره انتقاداتی که وجود دارد، اظهار 
کرد: از ابتدا انتقادات وجود داشت. مقصر 
خدمان هستیم چون تیمی تحویل دادیم 
که همه توقع دارند قهرمان شود و همه 
بازی ها را ببرد. الان هر بازی را می بریم 
مردم در فضای مجازی شاد هستند اما 
چرا مثل گذشته که یک بازی ساده را 

می بردیم به خیابان نمی آیند و خوشحالی 
نمی کنند؟ الان خیالشان راحت است و 
توقع داشتند ما به راحتی به نیمه نهایی 
استرالیا،  جام،  این  در  کنیم.  صعود 
قهرمان دوره قبل در اولین بازی اش به 
اردن باخت و ازبکستان را هم در ضربات 
پنالتی برد. عربستان که یکی از بهترین 

تیم ها بود حذف شد...

روی  روش  کی  درخشان  کارنامه 
نیمکت ایران، یک برد و خاطره شیرین 
مقابل ژاپن همواره مدعی کم دارد. همه 
چیز مهیاست که پیرمرد پرتغالی این 
دستاورد بزرگ را هم به ارمغان بیاورد 
و آن را به رساندن ایران به فینال جام 
ملت های آسیا گره بزند. اما مسابقات 
برگزار شده میان ایران و ژاپن شما را 
یاد چه چیزهایی می اندازند؟ در تاریخ 
کره  و  ایران  که  چه  هر  مان،  فوتبال 
جنوبی در تاریخ فوتبال خود خصوصا 
دیدارهای  هم  با  اخیر  سال های  در 
زیادی برگزار کرده اند، در مقابل ایران و 
ژاپن کمتر با هم دیدار داشته اند. رو این 
حساب اکثر خاطرات مردم از رویارویی 
با ژاپن همواره مدعی به سال های دور 
باز می گردد مخصوصا از زمان حضور 
نیمکت  روی  روش«  کی  »کارلوس 
تیم ملی ایران، ما به جز در دیدار های 
این  با  دیگری  دوستانه، هیچ مسابقه 

قدرت فوتبال آسیا نداشته ایم.
مردان آریایی و سامورایی ها اولین بار 
16 اسفند ماه سال 132۹ مقابل هم 
قرار گرفتند و از آن دیدار 68 سال و 
حدودا 11ماه می گذرد. ایران و ژاپن 
از سال 1۹۵1 تاکنون 17 دیدار رسمی 
برابر یکدیگر برگزار کرده اند که حاصل 
ثبت 6 پیروزی برای ایرانی ها و ۵ برد 
به نام سامورایی ها بوده است. قابل تامل 
اینکه ایرانی ها طی دیدارهای یادشده 
گشوده اند  را  رقیب  دروازه  مرتبه   1۹
و ژاپنی ها 18 بار فاتح دروازه ایرانی ها 

بوده اند.
بازی های  در  بار  اولین  ژاپن  و  ایران 
هم  مصاف  به  دهلی   1۹۵1 آسیایی 
رفتند. چهارشنبه 16 اسفند ماه سال 
132۹ زور هیچ کدام از دو تیم به هم 
بازی  نتیجه  بعد  روز  یک  تا  نرسید 
تکراری پیروزی 3 بر 2 ایران باشد. در 
دیدار مذکور مهدی قلی مسعود انصاری 

در دقایق 20 و 4۵ دو گل برای ایران 
زد و مسعود برومند )۵8( گل سوم را به 
ثمر رساند. آن روز قبل از به ثمر رسیدن 
گل برومند توکیتا )40( و نینومیا )۵0( 

برای ژاپن گل زده بودند.

زخم میورا روی قلب ایران
شاید کازویوشی میورا یکی از چهره های 
ماندگار در یاد فوتبال دوستان ایرانی 
باشد. مهاجمی که در جام ملت های 
جنجالی  دیدار  یک  در  ژاپن،   1۹۹2
برابر  تیمش  پیروزی بخش  گل  تک 
ایران را وارد دروازه احمدرضا عابدزاده 
کرد.  میورا در دقیقه 87 بازی سه شنبه 
12 آبان ماه سال 1371 یعنی 22 سال 
و 11 ماه و 8 روز قبل به ایرانی گل 
زد که در خط دفاعی خود از مردانی 
چون رضا حسن زاده و نادر محمدخانی 
بهره می برد.  در دیدار جنجالی مذکور 
مسابقه  قاضی سوری  الشریف  جمال 
جمشید شاه محمدی، فرشاد پیوس و 
مجتبی محرمی از ایران را اخراج کرد 
تا پیروزی ژاپنی ها با گل دقیقه 87 کازو 

از یادمان نرود.
شاید این از عجایب دنیای توپ گرد 
همین  تا  ساله   ۵2 کازو  که  باشد 
چندسال پیش در لیگ دسته دوم ژاپن 
بازی می کرد و از قضا برای یوکوهاما 
گل هم می زد. اما ستاره های ایرانی تیم 
علی پروین از عابدزاده و پیوس گرفته 
و  کرمانی مقدم  و  محرمی  مجتبی  تا 
ابطحی و ... سال هاست فوتبال را کنار 

گذاشته اند.

از دنده آسیب دیده عابدزاده تا 
گل مرفاوی

تقابل ایران و ژاپن به دلیل سبک بازی 
دو تیم همواره حساس و تماشایی از آب 
در آمده است. پیروزی یک بر صفر ایران 
نیمه نهایی  مرحله  در  ژاپنی ها  مقابل 

جام ملت های 1۹۹0 چین یکی از این 
دیدارها بود. دوشنبه ۹ مهر ماه سال 
136۹ سانتر عالی جواد زرینچه با ضربه 
در  مرفاوی  عبدالصمد  تماشایی  سر 
دقیقه 7 به تک گل پیروزی بخش ایران 
تبدیل شد. همین گل سند حضور ایران 
در مرحله نیمه نهایی را به امضا رساند. 
لشکر علی پروین در پکن ۹0 با عبور از 
کره جنوبی و شمالی به یک قهرمانی 

تاریخی رسیدند.
برای  آسیا  پلی آف  مرحله  دیدار  از 
رسیدن به جام جهانی ۹8 فرانسه هم 
باید نوشت. یکشنبه 2۵ آبان ماه سال 
1376 والدایر ویرا برزیلی پس از اخراج 
محمد مایلی کهن برای نخستین مرتبه 
روی نیمکت تیم ملی نشست تا بلکه راه 
صعود ایران به جام جهانی را پیدا کند. 
در آن روزها، زوج خداداد عزیزی و علی 
دایی در دقایق 46 و ۵8 گلزنی کردند 
اما گل دقیقه 11۹ اوکانو سند برد 2-3 
ژاپن را امضا کرد تا این تیم برای اولین 
روز  آن  شود.  جام جهانی  مسافر  بار 
احمدرضا عابدزاده با انگشت شکسته و 
دنده آسیب دیده تا انتهای بازی مردانه 
درون دروازه ایران ایستاد تا این دیدار 
تاریخی در اذهان فوتبال دوستان برای 
همیشه بماند. گل به خودی مردود علی 
اکبر استاد اسدی هم یکی از تصاویر 

ماندگار آن دیدار است.

شکست سامورایی ها با
 هلی کوپتر ایرانی

ژاپن  و  ایران  تقابل رسمی  آخرین 
به رقابت های انتخابی جام جهانی 
جایی  گردد؛  می  بر  آلمان   2006
برانکو در دیدار رفت  که شاگردان 
موفق شدند پس از 12 سال ژاپن 
را شکست دهند. در دیدار مذکور 
به  دیدنی  گل   2 هاشمیان  وحید 
ثمر رساند تا 120 هزار تماشاگری 
به   84 نوروز  روز  پنجمین  در  که 
 1-2 برد  با  بودند  آمده  ورزشگاه 
البته  بپردازند.  شادی  به  ایران 
از  تن  مرگ چند  انگیز  غم  حادثه 
هنگام  ازدحام  اثر  بر  تماشاگران 
خروج از استادیوم کام همه را تلخ 

کرد.
آخرین  که  تیم  دو  برگشت  دیدار 
تقابل دو تیم هم محسوب می شود 
در 26 مرداد 84 در ژاپن برگزار شد 
با  ابراهیم میرزاپور  و در روزی که 
یک خروج بد و یک گل به خودی 
روز بدی را پشت سر گذاشت، تک 
گل علی دایی از روی نقطه پنالتی 
مقابل  ایران  شکست  مانع  هم 
ایران  البته  نشد.  زیکو  شاگردان 
در پایان به عنوان یکی از تیمهای 
منتخب گروه خود به همراه ژاپن به 

جام جهانی آلمان رسید.

نگاهی به جدال های ایران - ژاپن؛

یک گام تا صعود تاریخی به فینال چینی ها منتظر فینال 
با وجود حذف تیم ملی چین تعدادی از خبرنگاران چینی 
برای پوشش رقابتها در امارات مانده اند تا ببینند تکلیف جام 

چه می شود 
بیشتر  حریفان  سایر  به  نسبت  را  ایران  شانس  ها  آن 

می دانند.

سرمربی قطر:  ایران تیم 
قدرتمندی است 

برابر کره  پیروزی  از  بعد  تیم ملی قطر  سانچز سرمربی 
جنوبی گفت: تیم ما امروز برنده شد. ایران آنسوی جدول 
هست و ما خیلی فعلا به ایران نگاه نمی کنیم. اما ایرانی 
ها برابر چین عملکرد بسیار عالی داشتند و نشان دادند که 
تیمی قدرتمند هستند. اما ما فعلا به بازی پیش روی مان 

فکر می کنیم و زمانی برای فکر کردن به ایران نیست. 
فلیکس سانچز باس افزود: ما 4 روز فرصت داریم که خود 

را برای بازی برابر امارات آماده می کنیم. 
وی تاکید کرد به اینکه ایران و قطر تنها تیم هایی هستند 
که گلی دریافت نکرده اند، خیلی نباید امیدوار بود چون 
ممکن است در بازی بعد این آمار به سادگی از دست برود. 
سرمربی تیم ملی قطر در مورد تعداد اندک تماشاگران 
قطری و غیبت خبرنگاران این کشور هم گفت: شما از 

شرایط و روابط تیره این دو کشور خبر دارید....

خبرنگارانی که به العین رفتند!
با وجودی که انتظار می رفت تیم ملی ایران دیروز به العین 
زمین شماره 2  در  هم  دیروز  عصر  پوشان  ملی  اما  برود، 

استادیوم کریکت ابوظبی تمرین کردند. 
برای  که  را  ایرانی  خبرنگاران  از  تعدادی  مساله  این 
پوشش تمرین به ورزشگاه العین رفته بودند، غافلگیر 

کرد. 
اتوبوس اختصاصی تیم ملی بعد از تمرین کاروان ایران را به 
العین برد و به این ترتیب آخرین تمرین پیش از رویارویی 
با ژاپن امروز عصر در ورزشگاه هزاع بن زاید آل نهیان برگزار 

خواهد شد.

خبرنگاران ژاپنی:
 ایران را می بریم!

خبرنگاران ژاپنی که دیروز برای تهیه گزارش از اردوی تیم ملی 
ایران به استادیون کریکت ابوظبی امده بودند، اطمینان داشتند 

که ژاپن ایران را شکست خواهد داد!
گزارشگر تلویزیون ملی ژاپن  در مورد تیم ملی کشورش گفت: 
تیم ما تا اینجای کار حریفانش را با حداقل تفاضل گل شکست 
داده اما این تیم بازی به بازی قوی تر شده و نمایش بهتری 
ارائه داده است. بنابراین من معتقدم تیم ما روز دوشنبه برابر 

ایران پیروز خواهد شد. 
وی تاکید داشت که ژاپنی ها بعد از برد ایران در فینال کار 

سختی پیش رویشان نخواهد بود!

بازدید شیخ سلمان از مرکز رسانه  ای
 

شیخ سلمان آل خلیفه رئیس بحرینی کنفدراسیون فوتبال 
آسیا  در جریان دیدار قطر و امارات از مرکز رسانه ای مسابقات 

در ورزشگاه زاید اسپورت سنتر بازدید کرد. 
محافظان متعدد شیخ بحرینی به خبرنگاران فرصت ندادند تا 

کسی با او گفت و گو کند.

کوتاه از امارات 


